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Me Lähteenmäen alueen asukkaat olemme huolissamme lisääntyneestä ja toistuvasta ylinopeuden 

ajamisesta Lähteenmäentiellä. Alueella on 40km/h nopeusrajoitus, sekä lapsista varoittavat liikennemerkit 

molempiin suuntiin. Lisäksi poliisit ovat lisänneet alueen valvontaa. Silti alueella ajetaan päivittäin 

ylinopeutta. 

Alueella asuu paljon lapsiperheitä, sekä toimii yksityinen perhepäivähoitaja. Vaikka Lähteenmäen varressa 

kulkee kevyenliikenteenväylä, ylitetään Lähteenmäentietä muun muassa postilaatikoilla käydessä, metsään 

mentäessä, sekä tasa-arvoisen risteyksen kohdalla. Tasa-arvoisten risteyksien kohdalla syntyy 

vaaratilanteita, tilannenopeuden ollessa usein liian suuri. 

Toivomme, että Lähteenmäentiellä tehtäisiin toimenpiteitä, joilla lisättäisiin liikenneturvallisuutta, ennen 

kuin tapahtuu jotain vakavaa ajoneuvonkuljettajien välinpitämättömyyden takia. Myös Vahdontien ylitys 

bussipysäkin kohdalta on todella vaarallinen ja kaipaa muutoksia, jotta alueen liikenneturvallisuus paranee. 

Vaikka Ely-keskus onkin todennut, ettei uutta suojatietä tarvita, olisiko jotain muita keinoja parantaa 

kyseisen kohdan turvallisuutta esimerkiksi ajoneuvonkuljettajien huomiota herättämällä? 

Toivottavasti kunta löytää jonkin keinon, jolla voisimme taata Lähteenmäen alueen lapsille turvallisen 

asuinympäristön. 
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